
De blaashal Wognum MOET er komen, want we staan letterlijk op straat!!!!!!

Al meerdere jaren kampen de gebruikers van de Westfrieslandhal in Wognum met een groot 
capaciteitsprobleem. Er is een chronisch tekort aan zaalruimte waardoor de clubs doordeweeks hun 
trainingen niet kunnen uitvoeren. Dit is zeker geen nieuw probleem, maar al meerdere jaren aan de 
orde. Binnen de gemeente Medemblik is dit dan ook bekend en een (tijdelijke) oplossing is de clubs 
dan ook al meerdere jaren voorgehouden. Teleurstelling overheerst bij de clubs en het vertrouwen in 
een oplossing waardoor iedereen weer op een normale manier zijn/haar sport kan beoefenen is flink 
afgenomen. Nu de gemeente een onderzoek is gestart naar het bouwen van een nieuwe sporthal in 
Wognum weten we ook allemaal dat er op korte termijn geen permanente capaciteit bij zal komen. 
Positief was dan weer wel dat het idee voor de “tijdelijke” blaashal weer nieuw leven werd 
ingeblazen. Wognum maakt zich hard voor dit plan en weet zich onder andere gesteund door 
Westfriesland SEW uit Nibbixwoud die overigens al ruim 30 jaar haar eredivisie wedstrijden in 
Wognum speelt.

Wij zijn afgelopen vrijdag enorm geschrokken van het bericht dat ons werd toegestuurd door Tom 
Beerepoot met als inhoud de uitspraak van wethouder Fit waarin zij aangeeft gezien de huidige 
financiële stand van zaken binnen de gemeente Medemblik alle projecten on hold te willen zetten. 
Dit betekent dat het college zowel de blaashal als de 2e sporthal in Wognum niet zal vergeten maar 
dat er voorlopig geen geld voor beschikbaar gesteld zal gaan worden. Het is nu aan de raad wat er 
met dit voorstel gedaan gaat worden.

Hedenmiddag hebben wij als Westfriesland SEW een gesprek gehad met handbalvereniging 
Spartanen en het blijkt dat beide met een gigantisch probleem zitten. Beide spelen hun wedstrijden 
wel in de Westfrieslandhal, maar voor de trainingen wijken ze uit naar diverse locaties buiten de 
gemeente zoals Spanbroek, De Goorn, Hoorn en Midwoud.
Spartanen heeft nog wel wat uurtjes op dinsdagavond, maar Westfriesland SEW heeft als “topclub” 
binnen de gemeente Medemblik alleen ruimte gekregen op de vrijdag van 17.30 tot 19.00 uur!!!

Voor aankomend seizoen luidden beide clubs de noodklok, omdat het op dit moment zo is dat men 
letterlijk op straat staat. Spartanen heeft geen ruimte op donderdag en Westfriesland SEW kan met 
de damesselectie op dinsdag nergens meer terecht waardoor het beoefenen van topsport, waar de 
gemeente uitgesproken trots op is, onmogelijk wordt.

In een goed onderling gesprek heeft Spartanen aangegeven bereid te zijn om met de breedtesport 
uit te willen wijken naar de blaashal om zo ruimte te maken voor de topsport.

Wij hopen van harte dat deze brief zal worden meegenomen in de eerstvolgende raadvergadering 
waar de blaashal op de agenda staat en rekenen op een positieve uitslag die duidelijk maakt dat de 
blaashal er op 1 oktober 2020 moet staan.
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